
Protokół Nr XXXX/2018

Z posiedzenia Rady Osiedla Golęcino – Gocław

z dnia 9.10.2018r.

W  posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  Rady  Osiedla  Golęcino  –  Gocław  oraz  goście  wg  listy  
obecności, będącej załącznikiem Nr 1 do niniejszego protokołu.

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Osiedla wg następującego porządku obrad:

1. Rozpoczęcie zebrania przez Przewodniczącą. Stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia

3. Wpływ pisma informującego o wysokości środków jakie może Rada Osiedla przeznaczyć na 
działalność Rady.

4. Zapoznanie się z informacją dotycząca rozliczenia za rok 2018r..

5. Informacja o propozycjach do Budżetu Miasta na rok 2019.

6. Wizyta na Posiedzeniu Dzielnicowego Krzysztofa Zięby.

7. Podjęcie UCHWAŁ 68/18 i 69/18.

8. Wolne wnioski.

PRZEBIEG OBRAD

Ad. 1

Powitanie przez przewodniczącą zebranych i stwierdzenie quorum.

Ad. 2

Odczytanie i przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Ad. 3

Rada otrzymała pismo dotyczące przyznanych środków do rozdysponowania na rok 2019 w kwocie 
17902,00 zł, termin złożenia wniosku z przeznaczeniem środków to 30 dni. Plan finansowy Rady musi 
być potwierdzony Uchwałą.



Ad. 4 

Urząd Miasta poinformował pismem Radnych, ze do 15 października 2018r. powinny być złożone w 
formie uchwały zmiany w planie finansowym. Radni otrzymali informacje o ostatecznym terminie  
pobrania zaliczek na zaplanowane festyny oraz z jaką data upływa termin rozliczenia tych zaliczek.

Ad. 5

Do Rady Osiedla wpłynęło pismo informujące, że do 15 listopada 2018r. należy przedstawić w formie 
uchwały propozycje inwestycji na terenie Osiedla Golęcino-Gocław na rok 2019 do Budżetu Miasta 
Szczecin.

Ad. 6

Udział  w  posiedzeniu  wziął  dzielnicowy Krzysztof  Zięba,  któremu  przekazano sprawy  związane  z  
bezpieczeństwem w ruchu drogowym. Dzielnicowy został  poinformowany o dużym zagrożeniu  w 
okolicach  Zajezdni  Golęcin  w  godzinach  rannych,  jest  to  związane  wyprzedzaniem  (niezgodne  z 
przepisami o ruchu drogowym) przez samochody osobowe i ciężarowe, tramwaje które manewrują 
oraz stoją na przystankach. 

Ad. 7

Zostały podjęte uchwały: 

-  UCHWAŁA 68/18 dotyczyła  zmiany nazwy festynu  z  Powitanie  Lata”  na  nazwę „Witamy Jesień 
z Aktywnym Seniorem”.

-  UCHWAŁA  69/18 dotyczyła  zatwierdzenia  opracowanego  Planu  Finansowego  Rady  Osiedla 
Golecino-Gocław na rok 2019.

Ad. 8

Brak wolnych wniosków.
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